

《my holiday英语作文三篇（带中文）》

度假是一种令人期待的休息和放松的方式。度假可以让人远离压力，沉浸在美丽的自然风景中，体验新的文化和活动。你的假期是怎么度过的呢？这里给大家分享了my holiday英语作文三篇，供大家参考。

my holiday英语作文一

My vacation was a much-needed break from my busy school schedule. I spent two weeks relaxing and enjoying various activities with my family and friends.

One of the highlights of my vacation was our trip to the beach. The sun was shining, the waves were crashing, and the sand was warm under my feet. We spent hours building sandcastles, playing frisbee, and enjoying the beautiful views.

Another memorable experience was spending quality time with my family. We cooked delicious meals together, watched movies, and had fun playing board games. It was a great opportunity to strengthen our bond and catch up on each other's lives.

During my vacation, I also made time to read books, practice yoga, and work on my art project. These activities helped me unwind and find inner peace.

Overall, my vacation was a wonderful and refreshing experience. I cherish the memories and feel rejuvenated as I return to school.

我的假期是我繁忙学校日程中迫切需要的休息时间。我和家人朋友一起度过了两周的放松和各种活动。

我的假期的一个亮点是我们去海滩的经历。阳光明媚，海浪拍打，沙子在脚下温暖。我们花了几个小时建造沙堡，玩飞盘，欣赏美丽的景色。

另一个难忘的经历是与家人共度宝贵时光。我们一起做美味的饭菜，看电影，玩棋盘游戏。这是一个加强我们纽带和互相了解生活的好机会。

在我的假期期间，我还抽时间阅读书籍，练习瑜伽，并完成我的艺术项目。这些活动帮助我放松和找到内心的平静。

总的来说，我的假期是非常棒和令人焕然一新的经历。我珍惜这些回忆，感到在学校重新焕发活力。

my holiday英语作文二

Last summer vacation, I had the opportunity to travel to Japan with my family. It was a dream trip for all of us, and we were excited to explore the rich culture and beautiful landscapes of this country.

Our first stop was Tokyo, the vibrant capital city. We visited iconic landmarks like the Tokyo Tower and the historic Senso-ji temple. We also enjoyed delicious Japanese cuisine and took a relaxing walk in the picturesque Ueno Park.

Next, we traveled to Kyoto, a city known for its traditional tea houses and stunning temples. We explored the Fushimi Inari Shrine, famous for its rows of red torii gates, and experienced a traditional tea ceremony.

In Hiroshima, we paid our respects at the Peace Memorial Park, a touching reminder of the atomic bombing that happened in 1945. It was a humbling experience, and it made us appreciate the importance of peace.

Our trip concluded in Okinawa, where we enjoyed the beautiful beaches and crystal-clear waters. We snorkeled and discovered the vibrant marine life, including colorful corals and tropical fish.

It was a memorable vacation, filled with new experiences and beautiful memories. We returned home with a deep appreciation for Japan's culture and a desire to explore more of the world.

去年暑假，我有机会和我的家人一起去日本旅行。对我们来说，这是一次梦想之旅，我们兴奋地探索这个国家的丰富文化和美丽的风景。

我们的第一站是东京，这个充满活力的首都。我们参观了东京塔和古老的金阁寺。我们还享受了美味的日本料理，并在风景如画的上野公园里悠闲地散步。

接下来，我们前往京都，一个以传统茶屋和惊人的寺庙而闻名的城市。我们探索了伏见稻荷大社，以其成排的红门而闻名，并体验了传统的茶道仪式。

在广岛，我们在和平纪念公园表达了我们的敬意，这是一个令人感动的提醒，让我们珍惜和平的重要性。

我们的旅行在冲绳结束，在那里我们享受了美丽的海滩和清澈的水。我们潜水和发现了丰富多彩的珊瑚和热带鱼。

这是一次难忘的假期，充满了新体验和美好的回忆。我们带着对日本文化的深刻理解和探索世界的渴望回到了家。

my holiday英语作文三

During my holiday, I had the chance to visit my grandparents in the countryside. It was a refreshing change from the bustling city life that I am accustomed to.

I spent my days helping my grandparents with household chores and enjoying the peaceful surroundings. We would sit under the shade of a tree, sipping on cold drinks and conversing about life.

In the afternoons, I would assist my grandfather in his garden, planting seeds and watering the plants. It was rewarding to see the plants grow and flourish under my care.

At night, I would lie on the grass and gaze at the stars. The sky was so clear, and the stars seemed to twinkle with a special glow. It was a beautiful and calming experience.

I also had the opportunity to explore the nearby forest and stream. I loved listening to the chirping of birds and the rustling of leaves. The sound of running water from the stream was soothing to my soul.

My holiday was a memorable one. It allowed me to reconnect with nature and appreciate the simple joys in life. I returned home feeling refreshed and grateful for the time spent with my grandparents.

在我的假期期间，我有机会去乡下看望我的祖父母。这与我习惯的喧嚣城市生活形成了鲜明的对比，让我感到非常清新。

我花了几天时间帮助祖父母做家务，并享受着宁静的环境。我们会在树下乘凉，喝着冷饮，聊天。

在下午，我会帮助祖父在他的花园里种种子和浇水。看到在我照顾下的植物生长和茁壮成长，这让我感到非常满意。

到了晚上，我会躺在草地上，凝视着星空。天空如此清澈，星星似乎在特别闪烁。这是一种美丽而平静的体验。

我还有机会探索附近的森林和溪流。我喜欢倾听鸟儿的歌唱和叶子的沙沙声。溪流中潺潺的水声让我心灵得到舒缓。

我的假期非常难忘。它让我有机会重新与大自然联系，并感激与祖父母共度的时光。我回到家时感到精神焕发，对这段经历心存感激。